
PROTOKÓŁ NR 42/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów,

Oświaty i Kultury,

Gospodarki Komunalnej oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 28 lutego 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 19:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

4. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

5. Teresa Szczepańska,

6. Zofia Ujma,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Paweł Pituch,

11. Paweł Szymczyk.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

12. Andrzej Machnica,

13. Agata Młodawska,

14. Mariola Tatowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie projektu uchwały dotyczącej opłat za pobyt dziecka w przedszkolu.

3. Omówienie projektu uchwał tzw. „śmieciowych”.

4. Dyskusja nad wysokością dopłat dla mieszkańców do doprowadzania wody i odprowadzania 

ścieków.

5. Sprawy różne.

Ad. 1  Posiedzenie czterech komisji  otworzył  i  przywitał  zebranych przewodniczący K.B.P.iF.  Pan 

Artur Wrona. 

Ad.  2  Jako  pierwszym  omawiany  był  projekt  uchwały  autorstwa  radnego  Pana  Pawła  Pitucha 
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zmieniający  uchwałę  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  oddziałach  przedszkolnych  i  przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kowary.

Radny Pan Pituch szczegółowo omówił sposób wyliczenia oraz skutki wynikające z wprowadzenia jej w życie.

Następnie  Dyrektor Przedszkola Pani  Mariola Tatowicz odniosła się do projektu uchwały,  zaznaczając  że 

inicjatywa cenna ze  względu na rodziców mających  dzieci  w przedszkolu,  pozbawia jednocześnie  budżet  

przedszkola  o  około  jeden  tysiąc  miesięcznie.  Radni  przegłosowali  projekt  uchwały  (7  za,  1  przeciw,  1 

wstrzym) (kom. Oświaty kom. B.P.iF.)

Ad.  3  W  sprawie  uchwał  tzw.  „śmieciowych”,  radni  zaopiniowali  projekty  uchwał  tj.  pkt  7  „a”  

porządku obrad, w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy a powstały odpady komunalne – pozytywnie, 

pkt 7 b – zaopiniowana pozytywnie

pkt 7 c – zaopiniowana pozytywnie

pkt 7 d – zaopiniowana negatywnie

pkt 7 e – zaopiniowana negatywnie

pkt 7 f – zaopiniowana pozytywnie

pkt 7 g – zaopiniowana negatywnie.

Ad. 4 Odnośnie wysokości dopłat dla mieszkańców za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków, 

radni  po  zapoznaniu  się  z  projektem  Burmistrza  negatywnie  zaopiniowali  te  propozycje  (9  przeciw,  2 

wstrzymujące się).

Członkowie komisji doszli do wspólnego wniosku aby zapoznać się szczegółowiej z takimi danymi jak:

- wzrost wydatków bieżących w U.M. Kowary (z budżetu) w r. 2013 w stosunku do roku 2012, (jednogłośnie – 

wniosek P. Klepacz i P. Pitucha)

- wysokość sprzedaży wody i odbioru ścieków przez KSWiK za miesiące: grudzień 2012, styczeń i luty 2013, 

(jednogłośnie).

Ważnymi są wszystkie szczegóły aby ustalić dopłatę do wody w wysokości którą udźwignie budżet miasta, a  

jednocześnie dopłata ta pozwoli mieszkańcom miasta opłacać pobór wody i odprowadzanie ścieków.

Ad. 5 W sprawach różnych poruszone były sprawy związane z wydatkowaniem pieniędzy z budżetu 

oraz temat trybun na stadionie. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisje  po  zapoznaniu  się  z  propozycją  Pana  Burmistrza  odnośnie  wysokości  dopłat  dla 

mieszkańców  za  pobór  wody  i  odprowadzanie  ścieków  negatywnie  zaopiniowały  projekt  (9  przeciw  2 

wstrzym).

2. Projekt  uchwały  zmieniający  Uchwałę  w  sprawie  opłat  za  świadczenia  w  oddziałach 

przedszkolnych  i  przedszkolach,  autorstwa  Radnego  P.  Pawła  Pitucha  poparło  7  radnych,  1  wstrzym,  1  

przeciw (kom. budżetu i oświaty).

3.  Członkowie  komisji  zaopiniowali  projekty  uchwał  tzw.  „śmieciowych”  i  tak  projekt  uchwały 
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zawarty

w pkt 7 a –  pozytywnie

w pkt 7 b – pozytywnie

w pkt 7 c – pozytywnie

w pkt 7 d – negatywnie

w pkt 7 e – negatywnie

w pkt 7 f – pozytywnie

w pkt 7 g – negatywnie.

4. Komisje występują z  zapytaniem do Pana Burmistrza jak wysoka była kwota przeznaczona na 

nagrody dla pracowników w U.M. w Kowarach za rok 2012?

5. Radni  występują  z  zapytaniem  kiedy  będzie  ostateczne  rozstrzygnięcie  w  sprawie  trybun  na 

stadionie miejskim?

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                          Budżetu, Planowania i Finansów; 

                                                                                                                                             Oświaty i Kultury;

                                                                                                                                      Gospodarki Komunalnej;

                                                                                                                              Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                                     Handlu, Usług i Rolnictwa

                                                                                                     

  

3


